
13.12.2017 
Styremøte 12.12.2017 
 
Sted: 
Valkendorfsgate 3, kl. 18 
 
Deltagere:  
Harald Fuglseth 
Morten Tønsager 
Svein Erik Kringstad 
Ørjan Flatseth 
Tony Myrmellom 
 
Saksliste: 
1. Valgkomite 

2. Ny etasje i Valkendorfsgate - 

3. Utarbeidelse av terminliste/kalender for våren 2018  

4. Økonomi 

5. Årsmøte 

6. Annet  

 

 
Sak 1 Valgkomite 
Vi oppretter valgkomite. Svein, Einar og Norvald spørres av Harald. 

 
Sak 2 Ny etasje i Valkendorfsgate 
Vi flytter opp en etasje i bygningen. HEF spør oss om å delta i flyttingen første uke i januar 
 
Sak 3 Terminliste vår 2018 
Vi starter opp tirsdag 9. januar med hurtigsjakk og det samme uken etter. Så 23. januar tar vi årsmøte kl. 
18:30 og begynner vårturneringen kl. 19. 
 
Sak 4. Økonomi 
Styret går ikke inn for startavgift i turneringer som Svein Erik foreslo, men vedtar heller å øke 
halvårs-abonnement opp igjen til 500 kr. Årsak er er kommende utgifter til innmeldinger i NSF og evt. 
nye digitale klokker. Økonomien er ellers bra og vi har fortsatt over 16.000 kr i kassen, men kan risikere 
et par tusen i etterbetaling til gammelt lokale i Folkets hus.  
Når det gjelder premiering følger vi ikke skissert forslag fra forrige styremøte, men vedtar i stedet å 
bruke en større fellespokal som står i klubben med gravering av vinnernavn. 
 
Sak 5 Årsmøte 
Årsmøtet vil bli avholdt kl. 18:30 tirsdag 23. januar med valg av styre. 
 
Sak 6 Eventuelt 
Se neste side: 
 



Sak 6a Klubbsider 
Det har oppstått feil på de nye klubbsidene. Referater fra årsmøter og styremøter er ikke tilgjengelig. Det 
er heller ikke mulig å legge inn nye bilder på vanlig måte. Ørjan vurderer support hvis mulig, 
avinstallering av tilleggsmoduler hvis nødvendig, eller å legge tilbake fra tidligere backup. 
 
Sak 6b Begravelser 
Vi vedtar alltid å gi en oppmerksomhet ved begravelse for medlemmer i klubben. 
 
Sak 6c Æresmedlem 
Vi setter opp faste kriterier for utnevning av æresmedlemmer til neste år. 
 
Pågående saker: 
2017 13) Ørjan sjekker feil på klubbsidene vedr. bilder og dokumenter 
2017 12) Harald tar initiativ vedr. valgkomite 
2017 11) Svein Erik setter opp den nye terminlisten for 2018 
 
Ferdige saker 2017: 
2017 12) Harald tar initiativ vedr. valgkomite 
2017-10) Morten sjekker med NSF om tilbud på dommerkurs, og om vi får økonomisk støtte. 
2017-9) Morten tar kontakt med sekretær i HEF om dør-plakat.  
2017-8) Ørjan setter  i gang jevnlig backup av web-løsningen vår. 
2017-7) Svein Erik justerer kalender. 
2017-6) Ørjan og Tony undersøker pris på pokaler med gravering. 
2017-5) Morten følger opp innlegg til Sjakkbladet i Sjakkforbundet 
2017-4) Svein Erik innhenter tilbud på 8 klokker 
2017-3) Svein Erik ordner med innmelding i sjakkforbundet 
2017-2) Einar overfører beholdningen vår når nytt kontonummer er opprettet  
2017-1). Tony fullfører innmelding i Enhetsregisteret  
 
\sveinErik 
 


